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Ze schůze výboru ČFS  
konané dne 15.4. 2011 v Malenovicích 

 
Přítomni:    Doležal, Holub, Hojný, Grodza, Kotlář, Rotterová, Solich. 
Omluveni: Jahodář, Rabišková, Spilková, Vlček. 

 
1.  Úvodní slovo místopředsedy ČFS doc.Doležala. 

 
2.  Organizační záležitosti za poslední období 

- Byla vyřešena korespondence ČFS za poslední období. 
- Byly zkontrolovány jednotlivé body z minulé schůze výboru ČFS. 

 
3. Informace pro sekce ČFS  

- Souhrnná zpráva z činnosti sekcí za léta 2007-2010 – zaslalo 5 sekcí (Rabišková, 
Spilková, Grodza, Lisá, Klimeš a Fričová za Spolek v Brně), dvě sekce nereagovaly 
ani na urgenci. 

- výbor ČFS odsouhlasil pozastavení činnosti Sekce biologických přípravků, vzhledem 
k dlouhodobé nečinnosti této sekce. 

- výbor ČFS diskutoval o připojení Sekce sociální farmacie, která dlouhodobě nevykazuje 
činnost, k Sekci lékárenství. Výbor odložil další jednání k této problematice do doby 
vyjádření prof. Vlčka k uvedené tematice. 

- doc. Doležal byl pověřen oslovením ostatních členů Sekce syntetických léčiv a 
zorganizováním voleb v této sekci. 

 
4. Zahraniční aktivity 

- výbor souhlasí s vysláním dvou osob - Rotterová a Horák -  na setkání nemocničních 
lékárníků v rámci  EAHP v červnu 2011 v Dublinu.  

- výbor ČFS souhlasí s vysláním doc.Ruska na farmaceutické Sympozium do Berlina  
v září 2011 a s proplacením nákladů. 

- FIP v Indii v srpnu 2011 se pravděpodobně nezúčastní z výboru žádný člen. 
- oslav FIP 2012 v Amsterodamu se zúčastní více zástupců výboru CFS, dále bude vypsán 

grant CFS pro aktivní účast pro Člena ČFS 
- PharmSciFair v červnu v Praze – organizace této akce šla zcela mimo ČFS, v polovině 

března byla ČFS oslovena (Solich) kongresovým organizátorem ze Švédska, zda je 
možno zajistit cca 15-20 studentů na dobu akce (byl by pro ně zajištěn pouze za oběd), 
na další Email švédská strana už nereagovala. 

 
OSTATNÍ 
 
7.  Výbor ČFS připraví vypracování informačního listu – o novém výboru a činnosti ČFS - a 

rozešle na organizace, kde ČFS má určitý dopad (MZ, kraje, pojišťovny, apod.). Zajistí 
Kotlář. 

 
8. Výbor ČFS se domluvil na obnovení oceňování výsledků studentské vědecké odborné 

činnosti SVOČ pro nejlepší studenty FAF v Brně a Hradci Králové. Částka bude 3.000 Kč  
pro vybraného studenta na fakultách v Hradci Králové a Brně. Zajistí Rabišková a 
Doležal. Oceněné práce budou formou abstraktu zveřejněny v časopise Praktické 
lékárenství. 
 



9. Členové výboru schvalují návrh na ocenění Cena ČFS za rok 2010 odbornou knihu Léčivé 
rostliny v současné medicíně, autor prof. Jahodář. 

 Výbor CFS navrhuje vytvoření grafického návrhu Ocenění, který by byl použit i v dalších 
letech. Zajistí Kotlář. 

 
10. Výbor CFS projednal situaci se schvalováním nových vzdělávacích programu pro 

specializace ve farmacii. Výbor CFS  navrhuje požádat MZ o sdělení současné situace 
v uvedené tematice. Zajisti Jahodář, Kotlář. 

 
11. Výbor CFS souhlasil se vznikem pracovní skupiny pro Individuální přípravu léčivých 

přípravků (IPLP) v nemocničních lékárnách. Členy budou Mgr.Sylva Klovrzová (FN 
Motol), PharmDr.Michal Janů (VFN Praha) a PharmDr. Helena Kubínová (Nem.Jihlava). 
Koordinací skupiny za výbor je pověřen dr. Holub. Informace bude zveřejněna 
v Praktickém lekárenství (Grodza) a dalších mediích – zajistí Hojný. 

 
12. Výbor CFS vítá iniciativu CLS o medializaci společnosti. Pozitivní odpověď na dopis 

prof. Blahoše připraví Hojný. 
 
13. Schůzky na MZ 4.5.2011 ohledně transformace nelékařských zdravotnických povolání se 

zúčastní Jahodář a Kotlář. 
 
14. Výbor CFS pověřil Mgr.Kotláře připravit dopis k oslovení sekcí ČFS s ekonomickými 

požadavky, které je třeba dodržovat při  pořádání akcí sekcí pod hlavičkou CFS. 
 

15. Od února 2011 se do ČFS přihlásilo 6 nových členů. 
 
16. Příští schůze výboru ČFS se uskuteční v Hradci Králové na FaF HK ve středu dne 15.6. 

2011 v 14 hod. 
 

Zapsal: P.Solich 
 


